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Dagordning för Dagstorportens Ryttarförenings årsmöte den 13 mars 2024. 

 
 

1. Årsmötet öppnas. 
2. Val av ordförande att leda årsmötet. 
3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare att föra årsmötesprotokoll. 
4. Val av två justeringspersoner och val av rösträknare. 
5. Fastställande av röstlängd. 
6. Fastställande av dagordning. 
7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst. 
8. Behandling av verksamhets‐ och förvaltningsberättelserna. 
9. Revisorernas berättelse. 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen och godkännande av revisorsberättelsen 
samt balans‐ och resultaträkningen. 
11. Fastställande av årsavgifter för nästkommande år. 
12. Övriga ärenden som enligt § 14 kan upptas till beslut på årsmöte. 
13. Beslut om antalet styrelsestyrelseledamöter inom ramen för det angivna antalet   
i § 18. 
14. Val av ordförande för föreningen om det för året är aktuellt. 
15. Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter. 
16. Fastställande av sektioner och kommittéer samt val av ledamöter i dessa, förutom 
ungdomssektion (se § 24). 
17. Anmälan av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedda av ungdoms-
sektionen. 
18. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter. 
19. Val av sammankallande och ledamöter i valberedningen. 
20. Val av ombud till Skånes Ridsportförbunds och SvRF:s allmänna möten och 
eventuellt andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud. 
21. Förslag till verksamhetsplan för det kommande verksamhetsåret. 

   22. Mötet avslutas 
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➢ STYRELSEBERÄTTELSE FÖR 2023 
 

Styrelsen för Dagstorpsortens RF avger för 95:dje verksamhetsåret följande berättelse: 
 

➢ Styrelsen 2023 
Ordf.  Anna Pålsson  
V. ordf./ordf.  Kerstin Svensson 
Kassör  Agneta Pålsson 
Sekreterare  Viveka Munck af Rosenschöld  
Övriga ledamöter Johan Knutsson  
  Mikael Bengtsson 
  Tina Hyllander 
  Åsa Tisell avgick 2023-08-21 

  Åsa Brandt avgick 2023-08-21 
   
       
Suppl.  Anna Håkansson ordinarie ledamot fr.o.m. 2023-08-21 
  Therese Gunnersand ordinarie ledamot fr.o.m. 2023-08-21 
US representant Ida Ljungberg  
US representant suppl.  
   

Styrelsen har under året hållit 10 protokollförda sammanträden. Årsmötesförhandlingarna 
hölls den 14 mars 2023, i ridhusets cafeteria. Närvarande 56 röstberättigade medlemmar. 
Under året har även hållits diskussionsmöte, den 19 november, angående det ekonomiska 
läget då medlemmarna bjöds in att närvara. 
 
 

➢ Målsättning 
 

Föreningens huvudmål är att;  

• skapa förutsättningar för ryttare och hästar att trivas, utbildas, utvecklas och tävla.  
 
Detta skall föreningen uppnå genom att;  

• medlemmarna visar respekt för varandra,  

• verka för god träningsgemenskap,  

• erbjuda träning och utbildning för kvalificerade tränare, 

• arrangera tävlingar av god kvalitet på olika nivåer inom hoppning/dressyr, fält-
tävlan och andra discipliner inom hästsporten,  

• förmedla gott ”horsemanship”,   

• vara lyhörda för medlemmarnas synpunkter,   

• underhålla, förbättra och utveckla anläggningen, 

• arbeta efter ”Ridsporten vill”. 
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➢ Aktiviteter 
 

• Aktiviteter under 2023. 
Under året har det arrangerats fem hopptävlingar för ponny, fyra hopptävlingar för häst, två 
dressyrtävlingar för ponny, tre dressyrtävlingar för häst samt en tävling i fälttävlan. Vi har 
dessutom haft den stora hopptävlingen Green Field på vår gräsbana.  
 
Träningsverksamheten i hoppning har pågått under året under ledning av Peter Eriksson, 
Lena Rosenkvist, Emma Gynning och Eva Sunnanväder. I dressyr har Amanda Meijer haft 
återkommande träningar på anläggningen. 
 
Anläggningen har även i år skötts av John Pålsson. Terrängbanan sköts av frivilliga krafter och 
bokningar för träning på terrängbanan har skötts av Ylva Mårtensson. Agneta Pålsson står 
som chef för cafeterian och har hjälp av Pernilla Lindström, Tina Hyllander och Gustav Roth. I 
anläggningen har investeringar gjorts i form av en automatisk bevattning i stora ridhuset 
samt att Micke Nord har varit och fräst och lasrat underlagen i båda ridhusen. I maj hade vi 
även en “fixardag” med över 50 arbetsvilliga medlemmar som deltog. Mycket blev gjort och 
stämningen var god. 
 
Under året har Dagstorpsortens ryttarförening varit flitiga deltagare i olika lagtävlingar. 
Föreningen har varit representerade i fälttävlans lag SM, deltagit i Div. 1 och 2 
ponnyhoppning, Div 2 i hoppning för häst och Div 3 för ponny samt elitallsvenskan i hopp-
ning för häst. Dagstorp presenterade två lag i dressyrens Div.1.  
Under hösten arrangerades under en helg en uppskattad “Minicross” i fälttävlan då man fick 
träna en dag och prova på att rida en enklare bana i terrängen nästa.  
 
 

➢  Medlemmar 
Per den 12 december 2023 har föreningen 223 medlemmar fördelade enligt nedan. 
 
 0-6 år 7-12 år 13-20 år 21-40 år 41- år Summa 
Kvinna 1 6 52 68 77 204 
Man 0 4 3 4 8 19 
Summa 1 10 55 72 85 223 
 
 

➢ Verksamhetsplan 2024 
Med förenade krafter kommer stora ridhuset att få en ny port som gagnar alla ridandes 
säkerhet. För att få in pengar till denna port har det i föreningen startats en försäljning som 
vi hoppas kommer att fortsätta hela året. Vi planerar också att ha Pay and ride och Pay and 
jump för att bättra på föreningskassan. Planen är också att skaffa bevattningståg till 
utebanorna.  
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➢ Vision inför framtiden 

 
På önskelistan står nya underlag på utebanan och en framtida grusbana som kan gagnas vid 
både hopp- och dressyr- och körtävlingar. Förnyade ljusinsläpp i ridhuset är vi också i behov 
av för att minska elförbrukningen.   
 
 
Avslutningsvis vill vi tacka alla våra sponsorer och alla medlemmar för det gångna året. 
Styrelsen/ Anna Pålsson ordf. 
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➢ VERKSAMHETSBERÄTTELSER 
 

• Anläggningsgruppen 2023 
Efter flera års problem med bevattning i ridhusen fick vi 2023 äntligen en ny bevattnings-
anläggning på plats i stora ridhuset. System gör att all bevattning kan ske nattetid och så ofta 
som årstiden kräver. Ny bevattning i kombination med fräsning och laserjämning av under-
lagen har gjort att vi fått ett utmärkt underlag i stora ridhuset. I lilla ridhuset önskar vi oss 
fortfarande resurser för ny bevattning, men underlaget har trots allt blivit bättre med tidens 
hjälp och Johns arbete.  
Vårens insatser med dressning och insådd på gräsbanan gjorde att vi kunde presentera ett 
toppunderlag till Green Field och övriga tävlingar på gräs. 
Det fuktskador som uppstått i sekretariatet tidigare år, är fortfarande under reparation, men 
börjar närma sig slutklämmen.  
Portarna på ridhusen fick en jobbig hantering av Hans (stormen) och blåste delvis sönder. 
Portarna är reparerade för stunden, men beslut är taget på att vi med gemensamma 
ansträngningar i föreningen ska samla ihop pengar för att snarast möjligt kunna byta ut 
nuvarande tunga skjutportar till nya mer lätthanterade vikportar. 
 
//Anläggningsgruppen 

 
 

• Dressyrkommittén 2023 
Under året hade dressyrkommittén planerat att arrangera 4 dressyrtävlingar för häst samt  
2 för ponny. Dock blev den planerade tävlingen i november inställd pga. att vintern slog till 
plötsligt och underlaget i ridhuset därmed var fruset. Vid övriga 3 tävlingar hade vi 176 
startande i klasserna för stor häst samt 75 starter i ponnyklasserna vilket i nuläget är ett 
godtagbart resultat.  
 

Dagstorpsortens ryttarförening deltog i dressyrens Div. 1 med 2 lag. Det kan dessutom 
glädjande meddelas att det ena laget gick segrande genom hela serien.  
 

Inför 2024 planerar vi att arrangera 2 trestjärniga tävlingar varav 1 med ponnyklasser och ser 
därmed fram emot ett engagemang från föreningens ponnyekipage. Vi planerar också att 
arrangera Pay and ride för att kunna hjälpa till att samla in pengar till vår port. 

      
Dressyrkommittén:   
Anna Pålsson   Ida Ljungberg            Tina Hyllander 
Britt-Marie Ivarsson  Beatrice Ivarsson 
 
 

• Hoppkommittén 2023 
Stort tack alla fantastiska funktionärer, utan er hade vi inte kunnat ha några tävlingar. Vi anordnade 
ett antal uppskattade tävlingar. En tävlingsgrupp anordnade Green Field som åter satte Dagstorp på 
kartan som en fantastisk grästävling med många starter och fina prispengar. Våra egna ryttare 
fortsatte leverera toppresultat. Två av Fam. Swerres fina uppfödningar tog sig till final på Breeders 
för att sedan få toppresultat i sina klasser under Göteborg Horse Show. Vi har ryttare som har 
representerat Sverige på Baltic Cup, Nations Cup för YR, SM samt ett antal internationella tävlingar 
runt om Europa. För att inte glömma alla våra duktiga ekipage som varje helg representerar Dagstorp 
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på ett utmärkt från LE upp till 145. Under 2023 har vi haft 3 ryttare uttagna till olika grupper inom 
landslaget.  

 
Hoppkommittén 
Lina Svensson         Mats Ljungberg               Caroline Rosenqvist 
Lena Rosenkvist         Nina Lundberg                         Serena Svensson  
Theresa Gunnersand           
   
 

• Fälttävlanskommittén 2023 
Säsongen inleddes med den årliga städningen och iordningställande av banan för alla 
de ekipage som vill träna på vår fina bana. Bokningar och kontroll på banan har med den 
äran skötts av Ylva Mårtensson, ett stundtals krävande arbete.  
 

Med en tävling, med många startande, i antågande tilltog arbetet på banan som ute-
slutande sköts av fälttävlansgänget själva. Banbyggare var Michael Andersson och han 
byggde 4 banor, med delvis nya sträckningar och de flesta tävlande verkade nöjda och 
glada när de vände nosen hemåt. Gustav Roth fixade god mat till både funktionärer 
domare och tävlande.  Passar även på att tacka John Pålsson för hjälp med tävlings-
banor och FÄLTTÄVLANS-GÄNGET för alla nedlagda timmar, men framför allt fa för 
trevlig samvaro och glada skratt.   
På tävlingssidan är det återigen familjen Adnervik som visat framfötterna både nationellt 
och internationellt. Glädjande nog har vi också sett lite nya ponnyekipage från Dagstorp 
på banorna. Under tävlingen gästade Ingrid och Jon Andersen oss med sin tävling för 
äldre hästar, och där knep Lina Svensson, med sin 20- åring Olympus, en andraplats. 
Säsongen avslutades med en Minicross över 2 dagar, kan lugnt säga att det blev en 
succé. Initiativet till detta kom från vår förenings tränare Ingela Persson, med hjälp av 
Camilla Fröberg och Katarina Gyllin. 
 
Fälttävlanskommittén /Kerstin Svensson  
 

Kerstin Svensson     Ylva Mårtensson  Katarina Gyllin         
Anja Persson   Anna Ekström             Helene Emond 
Camilla Fröberg 
 
 

• Tävlingskommittén 2023 

Tävlingskommittén har träffats vid några tillfällen under 2023 då vi tillsammans har gått 

igenom hur tävlingsterminen 2023 ska se ut. Samverkan med samtliga discipliner för att få 

ihop ett bra års hjul på vår anläggning och att tävlingar kan samverka om de ligger nära 

varandra i tid. Tävlingskommitténs mål är att alla de olika disciplinerna ska representeras med 

tävlingar under året och anläggningen nyttjas på bästa sätt.   

 

Tävlingskommittén 2023. Vi ser framemot 2024. /Ulrika Johansson  

  

Green Field 2023 
 

Green Field 2023 hölls för andra året i rad. Under hösten 2021 bildades en grupp som var 

intresserade att driva en nationell större hopptävling för häst under vecka 26. Vårt mål var att 

få starter till vår fina gräsbana, vi resonerade att bra prispengar och fina hederspriser skulle 
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locka starter.  Green Field 2023 fick ihop 260,000: - i premier och fina hederspriser. Det lottas 

ut en sadel till tävlingens bästa ekipage, höga premier, spaupplevelser och klippmaskiner mm 

som priser i avd B, detta var mycket uppskattat. Alla klasser hade segertäcke och rosetterna 

var lite extra fina med långa band. Tack alla som hjälpte till att fixa sponsorer stora som små, 

ett extra tack till Donald Pilblad som drar in mycket av våra sponsorpengar.  Tävlingen hade 

klasser från 90 cm till 145 cm under 3 dagar, med nästan 700 starter, mycket nöjda ryttare 

med mix från amatörer till några av våra riktigt kända ryttarproffs. Maria Alfredsson byggde 

uppskattade banor med stor variation. Vi vill även tacka alla funktionärer som ställde upp med 

”extra” dagar så tävlingar kunde genomföras på ett professionellt sätt.  Stort tack till 

anläggningsgruppen som gjorde ett fantastiskt jobb att få gräsbanan i ett superbra skick, den 

fick toppbetyg av både ryttarproffs och ryttarprofiler, det är vi väldigt stolta över. Det 

målades, klipptes gräs och vattnades banor, lite fix på många ställen tills vår anläggning var i 

topp. Det fanns fina blommor på anläggningen, flaggor från våra sponsorer, utställare som 

gjorde tävlingsområdet intressant för de tävlande och våra besökare, det fanns även lounge-

möblemang för samtal och gemenskap, allt gav ett trevligt inslag. Nytt för 2023 var att vi bjöd 

in till käpphästhoppning där det delades ut rosetter till alla deltagare, detta blev ett uppskattat 

inslag även om vädret inte var på topp. Nytt högtalarsystem har installerades och fungerade 

mycket bra, hördes även bort till framridningen vilket underlättar både för funktionärer och de 

tävlande. Hinderparken höll mycket hög klass med både föreningens egna hinder, hinder från 

våra sponsorer och hinder som lånades ut av Agge och Donalds, tack. Vill tacka alla personer 

i vårt härliga Green Field för bra samarbete både innan under och efter tävlingen, trevlig 

roliga kreativa planeringsmöte med massor av god fika och många skratt.  

 

Hälsningar Green Fields glada gäng.   

 
 

• Ungdomssektionen 2023 
Verksamhetsberättelse ungdomssektionen för verksamhetsåret 2023  

  

Vi började verksamhetsåret med en kick-off tillsammans med styrelsen. Vi var på 

utmaningarnas hus i Malmö, där vi delades upp i två lag och tävlade mot varandra genom 

olika utmaningar. Efter 2 timmar fortsatte kvällen med middag. En trevlig kväll som stärkte 

gemenskapen i gruppen.  

 

Under året har vi haft möte en gång i månaden, andra måndagen i månaden på anläggningen, 

under några få tillfällen har mötet fått ställas in alternativt flyttas. Under sommaren gjordes ett 

uppehåll då många i styrelsen var bortresta. Innan vårt sommaruppehåll träffades vi alla i 

styrelsen för tacokväll med god middag och snacks. Under mötena har det varit bra 

diskussioner som handlat om aktiviteter för barn och ungdomar i föreningen. Många bra 

förslag har diskuterats och tagits upp på mötena, ett av de återkommande förslagen är att 

starta ett instagramkonto, för att sprida information och öka medvetenheten kring 

Ungdomssektionen och dess verksamhet.  

 

Under året har vi försökt utföra två olika aktiviteter, under sommaren publicerades en 

träningstävling tillsammans med Helena Feuk som gick ut på att elever skulle få tips och trix 

av Helena vid banhoppning på valfri höjd. Tyvärr var intresset lågt och aktiviteten flyttades 

fram till hösten. Vid nästa tillfälle körde vi på samma upplägg samt en avsutten träff med 

Helena på kvällen. Till kvällen bjöds även vuxna och föräldrar in. Intresset till detta tillfälle 

var större och vi fick ihop 8 anmälningar. Tyvärr drabbades Helena av magsjuka och aktivitet 

fick återigen ställas in.  
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Under verksamhetsåret har vi anordnat ett öppet möte för att fånga upp intresserade barn och 

ungdomar i föreningen, på detta möte närvarande vi i styrelsen samt föreningens ordförande 

Anna Pålsson. Intresset var lågt trots att informations skickades ut på hemsidan, facebook och 

till medlemmarnas angivna mailadresser. Mötet handlade till största del om vad vi kan göra 

för att öka engagemanget bland barn och ungdomar. Även här kom de upp förslag om sociala 

medier. Eftersom intresset var lågt från ungdomarnas sida och de var ytterst få som närvarade, 

skickades ett mail och en uppmaning ut till samtliga medlemmar i föreningen om att maila in 

till US styrelse. Vi i US styrelse bad föreningens medlemmar om hjälp kring förslag på 

aktiviteter och engagemang då vi upplever problem kring bristande intresse från framförallt 

barn och ungdomar. Både Lågt intresse och engagemang gör de svårt att genomföra 

aktiviteter. 
 

 Vi upplever just nu en svacka men ser ljust på framtiden och fortsätter arbetet för våra barn 

och ungdomar i föreningen. Med ett nytt år framför oss och ny energi är vi redo att kavla upp 

armarna för att fånga upp och bedriva en ungdomsverksamhet som skapar engagemang och 

gemenskap bland våra unga medlemmar i föreningen.  
 

Ungdomssektionens styrelse  

 

 
 

• Cafeteriakommittén 2023 
Vi har under 2023 haft 14 tävlingar under 18 dagar och med 1688 starter i olika discipliner.  
 

Under 2023 var årets största tävling Dagstorps Green Field – ett ypperligt tillfälle att visa upp 

vår fantastiska gräsbana och med ansenliga premier att vinna.  

Även detta år förlades DGF till V26 – veckan innan Falsterbo så en bra chans för många 

ekipage att öva sig på gräs. 

DGF är en 3-dagars tävling där vi hade endast unghästklasser på fredagen och klasser från 

110-140 på lördagen och 115-145 på söndagen.  

Tävlingen blev välbesökt av både ryttare och publik – vi hade 545 starter under dessa 3 dagar. 
 

Än en gång hade vi ”storcafeterian” igång igen med ett stort antal rätter som serverades och 

även goda mackor, bullar, jordgubbar med glass osv… 
 

Vi har i största möjligaste mån använt oss av ICA Maxi i Löddeköpinge som matleverantör – 

dock har vi fått kompletteringshandla lite engångsmaterial och storköp av dryck hos Axfood 

som har lite större och mer praktiska förpackningar att erbjuda. 
 

Varje sektion tar ett stort egenansvar såsom tidigare år och tar hand om sina "egna" tävlingar 

vilket har fungerat mycket bra.  

Vi har hjälpt till och ställt upp för varandra, inventerat och lämnat över vilket har gjort det 

möjligt för oss att genomföra fina tävlingar, med en bra cafeteria. 

 

Hofterup 2023-12-31 

 

Cafeteria-sektionen 2023-12-31 

 

Agneta Pålsson         Gustav Roth Pernilla Lindström         Tina Hyllander 
 

 

 

 



 

 

10 

 

 

➢ Championaten 2023 
 
Dressyr Ponny:    Liv Nilsson 
Hoppning Ponny: Hedvig Petré 
Fälttävlan Ponny:  Alicia Johannisson  
 
Dressyr Häst:  Britt-Marie Henningsson Ivarsson  
Hoppning Häst: Wilma Linell  
Fälttävlan Häst:  Ebba Adnervik 
 
 
 
 

➢ Sponsorer 
 

Dagstorpsortens Ryttarförening tackar alla sponsorer som stöttat föreningen 
under 2023.  
 

Ica Maxi    

Skånegårdar AB 

Prima Liv 

Saxtorp Hästklinik 

Donalds bilbärgning AB 

Sydhalm 

Håkantorp  

Stockholm Elbolag 

Edins Kranar AB 

Bruno Delgrande Sadel 

Arema Heavy Rental AB 

Skånegårdar 

Bro Bärgningsbyggen AB 

Torstenson 

HNT 

MiNO Ridbanor och Stängsel 

Maglasäte Gård AB 

Robert de Rover Ridsport AB 

Marietorp Ridsport 

Sveland Djurförsäkringar 

Gastro Gaspari 

Ljungbergs Foder och Entreprenad 

Aledal Sporthorses 

Equestrian Stockholm 

Krafft 

Tempcon 

Nordbergh 

Saxtorps Hästklinik 

Interflora Center Syd Blommor

Jacson 

 


